
 
 
 
 
Styrelsebeslut Gefle Segelsällskap 2022 03 09 

   
Frågan om Low Emission Race återkom efter styrelsemötet 20220302 via mail från Carl-Magnus 
20220307. Dokument rörande båttävlinegn bifogades (samma som bifogas till detta dokument). 
 
Kopia av Carl-Magnus mail: 
Hej! 
  
Vill ta upp frågan racerbåtstävlingen 18 juni en gång till för att jag borde ha förberett er på frågan 
innan styrelsemötet, det är helt och hållet mitt fel. 
Tacksam om ni tänker ett varv till på detta arrangemang för det var 50/50 i röstningen på 
styrelsemötet. 
  
Därför ber jag er att svara ett ja eller nej senast onsdag 9 mars på om vi ska ha detta arrangemang på 
GSS. 
  
Lite tankar. 
Miljömässigt håller detta arrangemang i vår policy men i GSS varumärkesbyggande speciellt detta är 
år med No Emission Race är det en svårare fråga.  
Vi ska ha en välkomnande miljö har vi bestämt på senaste styrelsemötet. Då måste vi och bör 
välkomna alla och inte börja selektera vilka som ska välkomnas. 
Det blir liv och rörelse på GSS och ett arrangemang som kommer locka mycket folk och det vill vi ju 
ha. 
Racerbåtarna kommer köra ut från GSS på tomgång och stör inte mycket. Jämför med vattenskotrar 
som sjösätts och gasar på direkt dom kommit utanför hamnen eller tom innan dom lämnat västra 
piren. 
Det är erfarna och duktiga förare på dessa racerbåtar som alltid sätter säkerheten först. 
  
Allt gott 
Magnus 
 
Svaren från styrelsen på detta mail utföll så vitt känt är: 
Andrea: Nej 
Mats B: Ja 
Maths M: Ja men att det är viktigt att respektera allas åsikter. 
 
Carl-Magnus fann att styrelsen beslutat att upplåta plats för detta race. 


